

卓越體育發展獎學金 Physical Development Excellence Scholarship

申請資格 Eligibility :

[只適用於運動管理及訓練 (榮譽) 社會科學學士**]**

[For Bachelor of Social Sciences (Hons) in Sports Management with Coaching only**]**

- 應屆香港中學文憑試考生、高級文憑或副學士畢業生：
必須以運動員身份代表香港參加國際比賽並取得優良成績；及
在面試中有卓越表現；及
獲得本學院取錄入讀一年級或三年級之學士學位課程。

Students with current HKDSE results, Higher Diploma or Associate Degree graduates:

Athletes who have represented Hong Kong and achieved outstanding results in international games; and
Excellent performance in interview; and
Being accepted to enroll in Year 1 or Year 3 of Bachelor Degree Programme.

成功申請者，每位可獲豁免繳交整個課程的半額學費，名額有限^{#E1}。

Each successful applicant will be granted a half exemption of the tuition fee for the entire study duration of the programme. A limited number of scholarships are available^{#E1}.

註 Notes :

#E1 獎學金申請名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。

A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarship are subject to the final decision of CTIHE's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the final result will not be accepted.

 info@ctihe.edu.hk